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Kryzys jeszcze się nie zaczął
  

– Kryzys w branży naftowej się jeszcze nie zaczął. Jednak marże, dyferencjał i słaba złotówka
oznaczają wyzwania. Trzeba wdrożyć pewne programy, które poprawią sytuację – powiedział na
Konferencji Nafta/Chemia 2010 Janusz Wiśniewski, wiceprezes Krajowej Izby Gospodarczej.
Przedstawiciele największych polskich przedsiębiorstw sektorów chemicznego i naftowego,
reprezentanci rządu i organizacji branżowych dyskutowali w Katowicach o szansach i zagrożeniach
rozwoju tych sektorów w Polsce i Europie Środkowo-Wschodniej.

Sytuacja polskich rafinerii po kryzysie, inwestycje downstreamowe w Europie Środkowo-Wschodniej, a
także nowe kierunki rozwoju rafinerii (paliwa syntetyczne, wodór, energetyka) to tematy pierwszego
panelu dyskusyjnego „Wyzwania sektora rafineryjnego w Europie Środkowo-Wschodniej”. Omówiono
również wpływ inwestycji logistycznych na rynek polski oraz prognozy dla rynku, ceny, zapotrzebowanie i
normy środowiskowe.
Swoją wiedzą i doświadczeniem podzielili się m.in.: Maciej Gierej, były Prezes Nafty Polskiej; Andrzej
Kozłowski, Dyrektor Wykonawczy ds. Strategii i Zarządzania Projektami, PKN Orlen SA; Marek
Sokołowski, Wiceprezes Zarządu, Dyrektor ds. Produkcji i Rozwoju, Grupa Lotos SA i Leszek
Wieciech, Dyrektor Generalny, Polska Organizacja Przemysłu i Handlu Naftowego.
Drugą część konferencji poświęcona była logistyce naftowo-paliwowej. Poruszono tematy bezpieczeństwa
energetycznego, kawern, inwestycji logistycznych, zastanawiano się czy Trójmiasto stanie się hubem
naftowym Morza Bałtyckiego. W dyskusjach panelowych udział wzięli eksperci branży naftowej, m.in.: 
Marek Beroud, Prezes Zarządu, Operator Logistyczny Paliw Płynnych Sp. z o.o. i Sergiy Skrypka,
Dyrektor Generalny, MPR Sarmatia Sp. z o.o. oraz Robert Soszyński, Prezes Zarządu, Przedsiębiorstwo
Eksploatacji Rurociągów Naftowych „Przyjaźń” SA.
W części konferencji poświęconej zagadnieniom chemicznym, eksperci branżowi i przedstawiciele
polskiego rządu skupili się przede wszystkim na planach Ministerstwa Skarbu Państwa związanych z
przekształceniami własnościowymi oraz produktami chemicznymi. O zainteresowaniu inwestorów
zagranicznych polskimi aktywami chemicznymi; konsolidacji jako scenariuszu dla chemii oraz
potencjalnych efektach zmian mówili m.in.: Paweł Jarczewski, Prezes Zarządu, Zakłady Azotowe
Puławy SA; Ryszard Kunicki, Prezes Zarządu, Ciech SA; Adam Leszkiewicz, Podsekretarz Stanu,
Ministerstwo Skarbu Państwa oraz Marek Mroczkowski, Przewodniczący Rady Nadzorczej, Zakłady
Chemiczne Police SA.
Sytuacja na rynkach światowych; główne produkty chemiczne oraz rynek nawozowy Europa, Polska to
kolejne tematy, nad którymi debatowali specjaliści. Dyskutowano również o chemii specjalistycznej,
produkcji wysokotonażowej i innowacjach, a także uregulowaniach pakietu klimatycznego, przepisach
prawnych, cenach surowców i nośników energii.
Organizatorem konferencji była Grupa PTWP SA, wydawca Miesięcznika Gospodarczego Nowy
Przemysł
oraz portalu wnp.pl. Więcej informacji, relacje tekstowe i fotograficzne z Konferencji Nafta/Chemia



2010 można znaleźć pod adresem http://www.wnp.pl/tematy/,12832_0_0.html
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